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Participeren of apartiseren?

Een volle agenda: het nieuwe Bestemmingsplan Museumkwartier‐Valeriusbuurt, 

het Kansenkaarttraject, het Gebiedsplan 2020 Oud‐Zuid, het Museumpleinoverleg 

en de bewonersinitiatieven die zijn voortgekomen uit de beëindigde Participatie 

Pilot. Daar gaat 19 november het buurtoverleg over. 

In onze buurten is al lange tijd sprake van een hoge organisatiegraad en betrokken‐

heid. Dit vertaalt zich ook in een over het algemeen hoge opkomst bij bijeen‐

komsten die de gemeente ‐ in toenemende mate ‐ in het kader van de door haar 

gewenste dialoog en participatie organiseert.  

Zo werden begin dit jaar de buurtbijeenkomsten van de Participatie Pilot bezocht 

door bijna 70 buurtbewoners, de workshop Kansenkaarttraject door meer dan 60 

bewoners, en aan de gezamenlijke participatiebijeenkomst van alle stakeholders 

voor het bestemmingsplan, op 29 oktober jl. in het Concertgebouw, werd door ca. 

160 mensen deelgenomen. Wij zijn als buurten dus zeer actief. Maar, levert dit u 

ook wat op? Zou u een volgende keer (weer) deelnemen?  

De gemeente worstelt nog met het thema participatie. Bewoners worden vaker in 

de gelegenheid gesteld om hun mening te geven, maar er lijkt nog geen vaste lijn te 

bespeuren in wie er mag deelnemen (bewoners, of ook ondernemers), de vorm 

waarin (een bijeenkomst,  workshop of informatiebijeenkomst) en niet 

onbelangrijk, wat er met de inbreng wordt gedaan.  

1. Via inspraak hebben we gepleit voor snelheid, door de participatie over de 

uitgangspunten van het bestemmingsplan in een massabijeenkomst te behandelen. 

Dan is het voor iedereen duidelijk wat er wel en wat er niet gezegd is. Maar helaas 

waren instellingen en ondernemers zwaar ondervertegenwoordigd. De resultaten 

zijn nog niet bekend. Bent u tot zover tevreden met deze inspraakmogelijkheid? 

2. Na enig aandringen heeft de Stadsdeelcommissie besloten dat wij als buurt‐

bewoners wel mee mogen praten en heeft men opnieuw een Kansenkaarttraject 

opgestart. Er zijn nu 2 van de 4 sessies achter de rug, waarbij wederom eigenlijk 

bijna alleen maar bewoners aanwezig waren. Wat is uw opinie tot zover?  

3. Het Museumpleinoverleg overweegt om zich in drie afzonderlijke overleggen op 

te splitsen: met ondernemers , instellingen en bewoners. De beweegredenen 

hiervoor zijn onduidelijk. Wat is de stadsdeellijn: participeren of apartiseren?  

4. Tijdens de Participatie Pilot werd besloten om ook ondernemers uit te nodigen. 

Maar ook toen kwamen er nauwelijks ondernemers. De pilot bood juist een kans 

voor een gezamenlijk initiatief middels co‐creatie. Wat overbleef waren de drie 

“bewonersinitiatieven”: afval, handhaving en fiets‐parkeren. Mogelijk bieden 

dergelijke initiatieven meer handvatten voor samenwerking van bewoners met de 

gemeente. Dat kan namelijk wel beter. Welke stappen kunnen we zetten?     AH/JM   

 

 
 
 
Agenda: 
 
1. Opening 
 
2. Notulen 
 
3. Mededelingen: 
- Politie, 
- Procedures, 
- Buurtschouw, 
- VBM, 
- Bestemmingsplan,
- Mpl-overleg, 
- Verkeersveiligheid
- Handhaving. 
 
4. GroeneBuurten 
 
5.Gebiedsplan 2020
 
6. Rondvraag 
 
 
 
 


